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Místo konání: 

 zasedací místnost Obecního úřadu obce Mochov  

Čas konání:  

od: 19:00 hod.   do: 20:00 hod.  

Přítomni:  

František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav Vybíral  

 

 Z 11 členů zastupitelstva obce přítomno: 11 

   

Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

Nepřítomni:  

omluveni:    

neomluveni:  

Předsedající: 

František Bouček – starosta obce 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 

Předsedající v souladu s jednacím řádem zastupitelstva obce Mochov stanovuje ověřovateli 

zápisu Jiřího Boumu a Jana Turka a zapisovatelem Jitku Frydrychovou. Zastupitelům i 

přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno 

nebylo. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programu byly vzneseny další návrhy na doplnění: 

Podání žádosti o poskytnutí dotace na akci „Rekonstrukce základní školy v obci Mochov“ 

 

Návrh na doplnění bodu č. 9 

 František Bouček – navrhuji doplnit bod č. 9 Podání žádosti o poskytnutí dotace na akci 

 „Rekonstrukce základní školy v obci Mochov“ 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo    

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 1/2 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje následující program zasedání Zastupitelstva: 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele ..................... 1 

2. Schválení programu ....................................................................................................... 1 

3. Čerpání rozpočtu k 29. 02. 2020 .................................................................................... 2 

4. Územní souhlas pro MAS Region Pošembeří o.p.s. na období 2021-2027 ................... 3 

5. Žádost o udělení souhlasu s konáním zápisu dětí do Mateřské školy Mochov, okres 

Praha – východ pro školní rok 2020/2021 ..................................................................... 4 

6. Žádost o udělení souhlasu s přerušením provozu Mateřské školy Mochov, okres Praha 

– východ o letních prázdninách 2020 ............................................................................ 5 

7. Poskytnutí dotace Tělocvičná jednota Sokol Mochov ................................................... 6 

8. Výběr dodavatele na akci „Rekonstrukce základní školy v Mochově“ + Smlouva o 

dílo – EUbuilding a.s., IČ: 24179876 ............................................................................ 7 

9. Podání žádosti o poskytnutí dotace na akci „Rekonstrukce základní  školy v obci 

Mochov“ ........................................................................................................................ 9 

10. Diskuze ........................................................................................................................ 10 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 2/2 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

3. Čerpání rozpočtu k 29. 02. 2020 

Přílohy:  

Příloha 1 – Výkaz Fin 2 – 12 M sestavený k 29. 02. 2020 

Termín podání návrhu bodu programu: 

03. 03. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Seznámení s výkazem pro hodnocení plnění rozpočtu ÚSC ke dni 29. 02. 2020. 

Na vědomí: 

Zastupitelstvo obce Mochov bere na vědomí čerpání rozpočtu ke dni 29. 02. 2020. 
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Diskuze: 

 Milan Kocian – díval jsem se do výkazu a částka cca 34 tis. na úpravu internetových stránek 

 obce se mi zdá dost vysoká. Nedalo se oslovit někoho místního? 

 Pavlína Justová – vysvětlila počáteční investici do nového webu obce spočívající v návrhu 

 nové struktury webu, převodu dat, zálohy dat atd. Součástí nových webových stránek bude 

nově  i SSL certifikát pro bezpečnou komunikaci s webovými servery. K přechodu na nové stránky 

 bylo přistoupeno i z důvodu povinnosti obce o přístupnosti internetových stránek. Dále 

 zmínila, že do budoucna bude provoz webových stránek levnější než dosud, neboť 

 veškerou správu webu nyní provádí sama, ať už přes den, případně večer, o víkendech a to 

 zcela zdarma. 

 František Bouček – vyjádření Pavlíny Justové je více než dostačující, tímto jí chci za správu 

 stránek poděkovat. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

4. Územní souhlas pro MAS Region Pošembeří o.p.s. na období 2021-

2027 

Podklady:  

Podklad 1 – Návrh usnesení o zařazení území do územní působnosti Regionu Pošembeří o.p.s. 

Termín podání návrhu bodu programu: 

03. 03. 2020 

Předkladatel: 

Jan Turek – místostarosta obce  

Text odůvodnění: 

Dne 20. 02. 2020 jsem se zúčastnil jednání Pléna MAS Regionu Pošembeří o.p.s. Na Plénu byl 

mj. vysvětlen účel a důležitost udělení souhlasu, který je potřebný pro nové programové 

období 2021-2027. Schválením souhlasu bude umožněno, aby mohla MAS Region Pošembeří 

o.p.s. na území naší obce i nadále realizovat strategii komunitně vedeného místního rozvoje, 

tedy přinést další dotační možnosti, jak pro obec, tak i organizacím obcí zřízeným, 

příspěvkovým organizacím a subjektům, které v obci působí (neziskového nebo 

podnikatelského sektoru). 

 

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce schvaluje zařazení svého území do územní působnosti Region Pošembeří 

 o.p.s. na programové období 2021-2027. 

 

Diskuze: 

 Pavlína Palmová – ráda bych se jednání účastnila, jak jsem zjistila, některé dotační 

 programy mohou být zajímavé pro životní prostředí. To koresponduje s mými záměry, 

 nemusí to ale být pro další členy zastupitelstva priorita. 

 Jan Turek – pokud má paní Palmová zájem navštěvovat jednání MAS Region Pošembeří o.p.s. 

 není to problém. O příštím jednání Vás budu paní Palmová včas informovat. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
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Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: nikdo  

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 3/2 (k bodu 4) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

5. Žádost o udělení souhlasu s konáním zápisu dětí do Mateřské školy 

Mochov, okres Praha – východ pro školní rok 2020/2021 

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost MŠ Mochov o souhlas s konáním zápisu dětí do MŠ pro školní rok 2020/ 

2021 Č.j. 7/2020  

Termín podání návrhu bodu programu: 

03. 03. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V souladu s § 34, § 35 dále § 165 odst. 2 písm. b) a § 183 odst. 2 a 4 zákona č. 561/2004 Sb., o 

předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (Školský zákon), ve 

znění pozdějších předpisů žádá ředitelka MŠ Mochov o písemný souhlas s konáním zápisu 

dětí do Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ pro školní rok 2020/2021 v úterý 5. 

května 2020.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov, uděluje v souladu s § 34 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, 

základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (Školský zákon), ve znění 

pozdějších předpisů souhlas s konáním zápisu dětí do Mateřské školy Mochov, okres Praha – 

východ pro školní rok 2020/2021. Zápis se bude konat v budově Mateřské školy Mochov, 

okres Praha – východ v úterý 5. května 2020. Konání zápisu ředitelka mateřské školy oznámí 

veřejnosti nejpozději 14 dní před zápisem a zveřejní jej způsobem v místě obvyklém (na 

úřední desce obce Mochov, na http://www.msmochov.cz/, vyvěšením letáčků v MŠ, ve vitríně 

MŠ, ve zdravotním středisku a v základní škole). 

   

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: nikdo  

 zdrželi se: nikdo 

http://www.msmochov.cz/
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nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 4/2 (k bodu 5) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

6. Žádost o udělení souhlasu s přerušením provozu Mateřské školy 

Mochov, okres Praha – východ o letních prázdninách 2020 

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost MŠ Mochov o souhlas s přerušením provozu o letních prázdninách 2020 

Č.j. 8/2020 

Termín podání návrhu bodu programu: 

03. 03. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V souladu s § 3 odst. 1 vyhlášky č. 14/2005 Sb., o předškolním vzdělávání, ve znění 

pozdějších předpisů žádá ředitelka MŠ Mochov o předchozí písemný souhlas zřizovatele 

s přerušením provozu mateřské školy o letních prázdninách roku 2020 od středy 01. 07. 2020 

do pátku 07. 08. 2020 (6 týdnů).  

10. 08. 2020 – 31. 08. 2020 bude provoz MŠ zachován – v provozu jedna/obě třídy. 

V úterý 01. 09. 2020 začíná v mateřské škole nový školní rok 2020/2021. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov uděluje souhlas s přerušením provozu Mateřské školy Mochov, 

okres Praha – východ o letních prázdninách roku 2020: od středy 01. 07. 2020 do pátku 07. 

08. 2020 – v souladu s § 3 odst. 1 vyhlášky č. 14/2005 Sb., o předškolním vzdělávání, ve znění 

pozdějších předpisů. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: nikdo  

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 5/2 (k bodu 6) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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7. Poskytnutí dotace Tělocvičná jednota Sokol Mochov 

Podklady:  

 Podklad 1 – Žádost o poskytnutí dotace 

 Podklad 2 – Návrh Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace č. 1/2020 

Termín podání návrhu bodu programu: 

03. 03. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

 Dle ustanovení §10a odst. 3 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 

 rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů předkládá Tělocvičná jednota Sokol Mochov žádost o 

 dotaci. Dotaci nebo návratnou finanční výpomoc, s výjimkou návratné finanční výpomoci 

 podle § 34 odst. 1 zákona, lze poskytnout na základě žádosti o poskytnutí dotace nebo 

 návratné finanční výpomoci prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy, popřípadě na základě 

 povinnosti vyplývající ze zvláštního právního předpisu. 

 

Návrh usnesení A): 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje žádost Tělocvičné jednoty Sokol Mochov o poskytnutí 

dotace v celkové výši 220 000 Kč dle § 10a odst. 3 zákona č. 250/2000 Sb. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Jaroslav 

Vybíral 

proti: Václav Ulrych  

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 6/2 (k bodu 7) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh usnesení B): 
 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace č. 1/2020 

s Tělocvičnou jednotou Sokol Mochov v celkové výši 220 000 Kč a pověřuje starostu obce 

podpisem této veřejnoprávní smlouvy. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
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Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Jaroslav 

Vybíral 

proti: Václav Ulrych 

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 7/2 (k bodu 7) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

8. Výběr dodavatele na akci „Rekonstrukce základní školy v Mochově“ 

+ Smlouva o dílo – EUbuilding a.s., IČ: 24179876 

Podklady:  

Podklad 1 – Protokol o otevírání obálek ze dne 02. 03. 2020 

Podklad 2 – Krycí list nabídky ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o. 

Podklad 3 – Krycí list nabídky PS - MSI,a.s. 

Podklad 4 – Krycí list nabídky KAZIKO a.s. 

Podklad 5 – Krycí list nabídky NEO BUILDER a. s. 

Podklad 6 – Krycí list nabídky EUbuilding a.s. 

Podklad 7 – Krycí list nabídky ACG-Real s.r.o. 

Podklad 8 – Krycí list nabídky Prostav, s.r.o. 

Podklad 9 – Krycí list nabídky REKS - stavebnictví s.r.o. 

Podklad 10 – Návrh Smlouvy o dílo  

 

Termín podání návrhu bodu programu: 

03. 03. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na zasedání zastupitelstva obce konaném dne 28. 11. 2019 byla schválena výzva k podání 

nabídek dle § 53 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek na stavbu 

„Rekonstrukce základní školy v Mochově“ včetně členů komise zadavatele pro výběrové 

řízení na tuto stavbu. 

Dne 02. 03. 2020 proběhlo otevření nabídek v elektronické podobě, kdy bylo zjištěno, že ve 

lhůtě pro podání nabídek bylo řádně podáno celkem osm nabídek. 

Komise jmenovaná zadavatelem vyhodnotila podané nabídky v souladu se zadávacími 

podmínkami. Při tomto hodnocení komise seřadila podané nabídky do pořadí od nejnižší 

nabídkové ceny bez DPH po nejvyšší nabídkovou cenu bez DPH. Jako první v pořadí se 

umístila nabídka účastníka EUbuilding a.s., IČ: 24179876. 

Komise doporučila zadavateli rozhodnout o výběru účastníka EUbuilding a.s., IČ: 24179876 

za dodavatele předmětu zakázky 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov se seznámilo s předloženými nabídkami na akci „Rekonstrukce 

základní školy v Mochově, jako ekonomicky nejvýhodnější nabídku vybírá nabídku 

dodavatele EUbuilding a.s., IČ: 24179876 schvaluje podstatné náležitosti Smlouvy o dílo a 

pověřuje starostu jejím podpisem za celkovou cenu 14 063 049 Kč bez DPH. 

 

Diskuze: 

 Pavlína Palmová – jsem překvapená, že nebyly dodržovány termíny: 

  a) vyhlášení výběrového řízení dle odsouhlaseného bodu programu zastupitelstva 

 (posunuto o cca 14 dní) 

 b) prohlídky školy pro zájemce o zakázku, byla posunuta 

 c) výběrové řízení se prodlužovalo 

 d) byla nově otevřena schránka, do té doby podané nabídky bylo třeba stáhnout k datu a času 

 prodlužovaného uzavření.  

 Takové jednání nebudí u mě důvěru. Proč to bylo? 

 František Bouček – ano, termíny byly posunuty, protože bylo nutné pružně reagovat na situaci 

 dle vývoje výběrového řízení a dodržování návazných lhůt dle zákona. Zájemci o 

 výběrové řízení pokládali mnoho doplňujících otázek, které bylo nutné zodpovědět, případně 

 doplnit i proto se termíny následně posouvaly.  

 František Bouček – u bodu d) netuším, co tím paní Palmová myslí, o ničem takovém nevím. 

 Opravdu nevím, co si pod tím představit. 

 Pavlína Palmová – ke smlouvě o dílo body: Mám tu problém se smlouvami, které jsou na 

 zastupitelstvu schvalovány. 

 III.2 Vícepráce – budou se schvalovat na zastupitelstvu, pokud ano, odpovídá za ně technický 

 dozor, starosta, zastupitelstvo? 

 František Bouček – nižší částky budeme schvalovat já a pan místostarosta. Navrhněte částku, 

 jakou chcete schvalovat na ZO. 

 Pavlína Palmová – navrhuji částku 500 000 Kč. 

 František Bouček – souhlasím. Do nižších částek mohu rozhodovat společně s místostarostou 

 a následně jste vždy na zastupitelstvu informováni. 

 Pavlína Palmová – VI.8 opět datum „do konce roku 2019“ bude vyplaceno 95% objemu 

 prostředků. 

 František Bouček – ano máte pravdu, rok 2019, je špatně uveden. Jedná se o písařskou 

 chybu, na návrh smlouvy nemá vliv, ale děkujeme za upozornění. 

 Pavlína Palmová – VII. Nahlížení do stavebního deníku. Budeme mít možnost nahlížet do 

 stavebního deníku abychom měli přehled o hospodárnosti? Viz bod III.2. Do stavebního 

 deníku se budou zapisovat vícepráce, budou naceňovány dle tabulky, ale nemusí je dělat 

 zhotovitel. Může se pověřit jiná firma. Budeme mít kontrolu za jakou cenu bude jiná firma 

 mimo vícepráce dělat, bude ji vybírat zastupitelstvo? 

 František Bouček – do stavebního deníku bude nahlížet starosta s místostarostou a stavební 

 dozor. O důležitých věcech budou zastupitelé informováni. 

 Pavlína Palmová – XIV.2 Veškeré změny a dodatky budou odsouhlasovány zastupitelstvem? 

 Jakým způsobem bude probíhat podepisování? 

František Bouček – bude stejný postup jako u víceprací. 

 Pavlína Palmová – k výkazu výměr: plechy bod 76.23 nenaceněno, není ani uvedeno 

 množství. Není uvedena cena za uložení azbestu - /skládkovné/. 

 František Bouček – řeší výkaz výměr.  
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Milan Kocian – nesouhlasím s opravou stávající školy, chtěl jsem stavět školu novou vedle 

stávající budovy. 

František Bouček – nemá smysl se již zabývat něčím, co jsem vysvětloval stokrát.  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti: Jaroslav Vybíral  

 zdrželi se: Milan Kocian, Pavlína Palmová 

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 8/2 (k bodu 8) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

9. Podání žádosti o poskytnutí dotace na akci „Rekonstrukce základní 

 školy v obci Mochov“  

Podklady:  

 Neobsahuje 

Termín podání návrhu bodu programu: 

11. 03. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na zasedání zastupitelstva obce Mochov konaném dne 13. 02. 2020 bylo schváleno podání 

žádosti o dotaci na rekonstrukci naší základní školy. 

V současné době je již známa vysoutěžená částka, kterou nabídl vítěz výběrového řízení na 

tuto akci. 

Po informaci z Ministerstva financí je potřeba upravit částku, kterou zastupitelstvo na svém 

zasedání dne 13. 02. 2020 odsouhlasilo. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov na základě výzvy Ministerstva financí k předložení žádostí o 

 dotaci v roce 2020 pověřuje starostu Františka Boučka přípravou a podáním žádosti v termínu 

do 15. 03. 2020 a schvaluje podání žádosti o dotaci z podprogramu 298D2280 – Podpora 

 rozvoje a obnovy materiálně technické základny regionálního školství v působnosti obcí na 

 akci „Rekonstrukce základní školy v obci Mochov“ ve výši 90 % tj. 15 458 660 Kč. 

Z vlastních zdrojů bude obec financovat spoluúčast na stavební části ve výši 10 % tj. 

1 557 629 Kč a technický dozor ve výši 160 000 Kč. 
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Diskuze: 

 Jaroslav Vybíral – kdy bude rekonstrukce dokončena? 

 František Bouček – v letních měsících 2021. Pojí se s tím i mnoho logistických problémů, 

 které půjdou za mnou. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych  

proti: nikdo  

 zdrželi se: Jaroslav Vybíral, Milan Kocian   

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 9/2 (k bodu 9) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

 

10. Diskuze 

František Bouček – dne 19. 02. 2020 proběhlo na obecním úřadě v Jirnech jednání, při kterém byl 

představen záměr výstavby vysokorychlostní trati (VRT) Praha – Brno. Zástupce Správy železnic, s.o., 

předvedl prezentaci záměru vysokorychlostní trati. Byly představeny základní závěry zpracované 

studie proveditelnosti a předpokládaná výsledná trasa VRT. Správa železnic, s.o., bude pokračovat 

v informování obcí a v další fázi také širší veřejnosti.  

V této záležitosti bylo podepsáno „Společné prohlášení starostů obcí“ Jirny, Šestajovice, 

Vyšehořovice, Mochov, Vykáň, Černíky, Bříství, Kounice, Chrást, Velenka, Hradištko, Třebestovice, 

Poříčany a Hořany, ve kterém bylo mj. upozorněno na stále se zmenšující rozlohu vysoce bonitního 

půdního fondu ve Středočeském kraji, byl vznesen požadavek na další jednání, tak aby bylo případně 

možné konzultovat trasu trati, rychlost vlaků a jejich četnost.   

V příštím týdnu proběhne společná schůzka v Čelákovicích, kterou navrhl starosta Ing. Josef Pátek. 

Na této schůzce dojde k formulaci požadavků na záměr VRT formou společného memoranda.  

František Bouček – policejní auto Nehvizdy. Bude řešena možnost odkupu zánovního vozu od MP 

Radonice, služebna Nehvizdy. Vůz je vybaven radarem, kamerou atd. O podrobnostech budete 

informováni.  

František Bouček – dotace pro TJ Sokol Mochov bude navýšena o cca 20tis. na koupi skákacího 

hradu. Prozatím byl hrad na konání akcí pronajímán. Myslím, že tak za 4 akce, budeme mít 

investovanou částku zpět. 

Jitka Frydrychová – pokud byl hrad pronajímán, bylo to vždy i včetně obsluhy a dohledu nad dětmi, 

jak to bude nyní? Přebíráme tím i zodpovědnost za případné úrazy. 

František Bouček – budu o tomto informovat Tělocvičnou jednotu Sokol Mochov. 

František Bouček – s ohledem na nařízení vlády máme zavřenou školu a zrušené veškeré akce. Školka 

je zatím otevřená. 

Jaroslava Tomišková – rušíme vítání občánků, setkání seniorů i páteční tvoření. 
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Pavlína Palmová – obec Čelákovice nakupuje starým lidem potraviny a léky, aby nepřišli do styku s 

kontaminovanými obyvateli. Děti jsou doma, počítá se s podobnou službou i pro obyvatele Mochova? 

Někteří staří lidé žijí sami, bude obecní policajt nebo nějaká služba kontrolovat jejich zdravotní stav? 

Máme seznam těchto obyvatel? 

Jaroslava Tomišková – oslovím kolegyně z kulturního a sociálního výboru a poradíme se o podpoře 

seniorů. 

Jaroslav Vybíral – dotaz na pana starostu. Minulý rok byla žádost o dotaci směřována na jiné 

ministerstvo a jiný dotační titul. Z jakého důvodu nyní žádáme o dotaci z jiného ministerstva a z 

jiného dotačního programu? Nebylo by lepší požádat o dotaci ze stejného programu jako minulý rok 

nebo třeba ze 2 programů pro zvýšení pravděpodobnosti? 

František Bouček – nebylo. Žádáme z tohoto programu, protože právě nyní byl na ministerstvu financí 

vypsán titul, který je pro nás vhodný.  

Jaroslav Vybíral – dotaz na pana starostu. Minulý rok podaná žádost nebyla přijata, protože 

nesplňovala předepsané náležitosti. A to byla žádost podána odborníkem na dotace a také jsme za to 

zaplatili. Aktuální žádost, jak jsem pochopil z dnešní diskuze, zpracováváme sami na obecním úřadě. 

Se vší úctou k práci pí. Justové, neuspěli jsme minulý rok se žádostí přes odborníka, proč jsme si jistí, 

že budeme úspěšnější nyní, když si žádost připravíme sami? Pan starosta zde vyzval všechny, 

abychom se modlili, že žádost bude schválena. Je skutečně nejlepší řešení podávat žádost vlastními 

silami? 

František Bouček – ano. 

Jaroslav Vybíral – dotaz na pana starostu. Konstatoval jste, že dotace jsou Vaše starost. Víte na jaké 

účely je určen dotační titul, do kterého zasíláte vaší žádost o dotaci na rekonstrukci školy? (doslovná 

citace z oficiálního dokumentu MF: Dotace je určena na odstraňování havarijních stavů, opravy, 

modernizace a rekonstrukce, případně výstavba nových kapacit základních a mateřských škol v 

majetku v působnosti obcí či dobrovolných svazků obcí (dále jen „DSO“), včetně zázemí, vyjma 

venkovních hřišť.). To znamená, že uvedenou dotaci je možné žádat i na stavbu nové školy. Není tedy 

pravda, co jste zde konstatoval, že na stavbu nové školy nejsou dotační tituly. 

František Bouček – detailně jsem se zabýval pouze možnostmi rekonstrukce základní školy z důvodů 

několikrát uváděných při minulých zastupitelstvech a zpravodaji. Dotační titul možná řeší možnost 

žádosti na novou školu, ale z ostatních důvodů mnohokrát zmiňovaných (nedostatečný prostor pro 

novou školu, zničení stávající zahrady, již vydané stavební povolení a další) a probíraných, nemá 

smysl tuto možnost řešit. Proto jsem tomu nemusel věnovat takovou pozornost. 

Jaroslav Vybíral – dotaz na pana starostu. Jste si pana starosto vědom jedné z podmínek čerpání 

dotace, a to že vyčerpání dotace musí být v roce 2020, kde předložení poslední faktury na čerpání je 

do 7.12.2020? 

František Bouček – ano. 

Jaroslav Vybíral – dotaz na pana starostu. Ptal jsem se dnes, kdy bude začínat a kdy končit plánovaná 

rekonstrukce školy. Dle Vašeho vyjádření je začátek před prázdninami 2020 a dokončení v polovině 

roku 2021. Pokud chcete využít dotaci, kde je čerpání určeno do 7.12.2020, pak to znamená, že se 

musí prostavět 90% rozpočtu za 6 měsíců a zbývajících 6 měsíců se již prakticky stavět nebude? 

Pavlína Palmová – chtěla bych být tou firmou, která dostane zaplaceno ke konci roku a pracovat bude 

až do července roku následujícího-úžasná motivace. 

František Bouček – bohužel takto nesmyslně je nastaven dotační titul, budeme si s tím muset poradit.  

Milan Kocian – máme doklad na to, že škola je v havarijním stavu? 

František Bouček – ano, máme rozbor materiálu, ve kterém se uvádí, že opláštění obsahuje azbest. 

Toto je bráno jako havarijní stav. 

Jan Turek – připravovaná akce „Ukliďme česko“, organizována jako každoročně MAS Pošembeří 

o.p.s., plánovaná na 18. 04. 2020 bude vzhledem k současné situaci /koronavir/ posunuta na pozdější 

dobu, anebo zcela v letošním roce zrušena. Pokud už bude v okolí obce okolo komunikací vzrostlá 

tráva, byl by problém se sběrem odpadků v příkopech a křovinách. 
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Zápis vyhotoven dne 18. 03. 2020 

  

Zapsal: 

Jitka Frydrychová: ………………………………………… 

Ověřovatelé zápisu: 

Jiří Bouma:    …………………………………………. 

 

Jan Turek: ………………………………………… 

Starosta obce: 

František Bouček: …………………………………………. 

 

 


















